
 

 

 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte på webben (Teams) med Sveriges Ekokommuner 17 

november 2023 

 

Närvarande: 

Styrelsen 

Kjell Bergkvist, ordförande 

Maritha Meethz, vice ordförande 

Kenneth Hällbom fr.o.m. pkt 12 

Sven Nordlund 

Ann-Sofie Wågström 

Marcus Svinhufvud 

Börje Dovstad 

Jan-Åke Larsson 

Thomas Karlström 

Lars-Håkan Persson 

 

 

Ej närvarande: 

Mona Forsberg 

Anders Ramstrand 

 

Kansliet  

Kenneth Gyllensting 

Caroline Stenvall 

 

1. Mötets öppnande, fastställande av dagordning 

Ordförande hälsar välkomna och förklarar mötet för öppnat. Dagordningen fastställs.  

 

2. Val av justeringsperson 

Jan-Åke Larsson utses att jämte ordföranden justera protokollet 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 

 

4. Sustainable Sweden Tour 2024 

Kenneth informerar om Sustainable Sweden Tour som går från Kalix till Karlskrona 11-26 

maj och besöker ett antal ekokommuner längs vägen. Deltagarna består av ett 25-tal 

ekokommunrepresentanter/intresserade från bl.a. USA, Chile, Etiopien och Kenya. SEKOMs 

kontaktpersoner har möjlighet att byta erfarenheter med deltagarna vid en internationell 

workshop 14 maj som hålls i samband med SEKOMs årskonferens i Kalix. 

 

5. Årsmötet 2024 i Kalix 

Programmet för årskonferensen diskuteras. Styrelsen önskar en punkt för att redovisa och 

diskutera SEKOMs utveckling, lite beroende på vad som framkommer vid planerade 

utvecklingsworkshops med ESAM 28 november och det uppföljande webbinariet i januari. 

  
6. Ansökan om utträde från Karlstad kommun  

Karlstad kommun ansöker om utträde ur föreningen. Styrelsen beviljar utträde som träder i 

kraft vid årets slut. Karlstad önskas välkomna att ansöka om medlemskap igen om man i 

framtiden vill återuppta samarbetet för hållbar utveckling. 

 

7. Ansökan om utträde från Kramfors kommun  

Kramfors kommun ansöker om utträde ur föreningen. Styrelsen beviljar utträde som träder i 



 

 

kraft vid årets slut. Kramfors önskas välkomna att ansöka om medlemskap igen om man i 

framtiden vill återuppta samarbetet för hållbar utveckling. 

 

8. Ansökan om utträde från Region Uppsala  

Region Uppsala ansöker om utträde ur föreningen. Styrelsen beviljar utträde som träder i 

kraft vid årets slut. Region Uppsala önskas välkomna att ansöka om medlemskap igen om man i 

framtiden vill återuppta samarbetet för hållbar utveckling. 

 

9. Ansökan om utträde från Solna Stad  

Solna Stad ansöker om utträde ur föreningen. Styrelsen beviljar utträde som träder i 

kraft vid årets slut. Solna önskas välkomna att ansöka om medlemskap igen om man i 

framtiden vill återuppta samarbetet för hållbar utveckling. 

 

10. Ansökan om utträde från Tyresö kommun  

Tyresö kommun ansöker om utträde ur föreningen. Styrelsen beviljar utträde som träder i 

kraft vid årets slut. Tyresö önskas välkomna att ansöka om medlemskap igen om man i 

framtiden vill återuppta samarbetet för hållbar utveckling. 

 

11. Planering Vintermötet 28 november i Stockholm 

Planeringen av workshopen 28 november fortsätter. Några utvalda från styrelse, kansli och 

expertgrupp har intervjuats av ESAM inför detta. 

 

12. Medlemsfrågor 

Det är inte alltid som medlemmar som funderar på att sluta kontaktar kansliet innan beslutet 

tas. Däremot framkommer det ibland i SEKOMs bevakning av lokalnyheter och protokoll att 

medlemmar funderar på att sluta. Kansliet brukar då kontakta dem för att höra mer om 

bakgrunden. Vanligaste orsakerna brukar vara den ekonomiska situationen och/eller ändrad 

inriktning av hållbarhetsarbetet. 

 

13. Omvärldsbevakning 

Inget under den punkten. 

 

14. Övrigt 

Styrelsen diskuterar den kemikalieskrivelse som SEKOM skickade till miljödepartementet 

2017, och aldrig fick någon reaktion på (trots påstötningar). Kansliet diskuterar med 

expertgruppen om att försöka få liv i den igen, alternativt lämna in en ny. Skrivelsen 

skickades in i samverkan med föreningen Kommunala Miljöchefer och Länsstyrelsernas 

Miljödirektörer. 

 

15. Nästa möte 

Doodle till nästa möte skickas ut efter workshopen i januari. 

 

16. Avslutning 

Ordföranden förklarar mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Kenneth Gyllensting  Kjell Bergkvist Jan-Åke Larsson 

Samordnare   Ordförande  Justerare 


